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                              عن الكتاب :  2006م - 1443هـ : Book Description
  From attacks on oil infrastructures in postwar reconstruction Iraq to the laying
of gas pipelines in the Amazon rain forest through indigenous community villages,
infrastructure projects are sites of intense human rights struggles. Often these
projects are privately carried out and involve a substantial foreign element; this only
adds to their controversial character.Many state and nonstate actors have proposed
legal solutions for handling human rights in the context of specific infrastructure
projects. Solutions have been admired for being lofty in principle; however, more
often than not they have been judged wanting in practice. This book analyzes how
human rights are handled in varied contexts, focusing specifically on privatized
infrastructure projects, and then assesses the feasibility and desirability of a common
international institutional solution under the auspices of the United Nations
to the alleged problem of the inability to translate human rights into practice.
It asks a number of questions, including: Why do groups target infrastructure
projects to achieve social change through both violent and nonviolent means? Are
certain strategies more successful than others? How do targeted parties respond to
attacks and to social movements? What types of countermeasures do they adopt?
How do measures and countermeasures interact with one another? And what does
all of this mean for the realization of human rights?
 شرح الكتاب :
  من الهجمات على البنى التحتية النفطية في إعادة إعمار العراق بعد الحرب إلى وضع الأرض
من خطوط أنابيب الغاز في غابات الأمازون المطيرة عبر قرى مجتمعات السكان الأصليين ،
مشاريع البنية التحتية هي مواقع لنضالات حقوق الإنسان المكثفة. في كثير من الأحيان هذه
يتم تنفيذ المشاريع بشكل خاص وتنطوي على عنصر أجنبي كبير ؛ هذا فقط
يضيف إلى طابعها المثير للجدل ، وقد اقترح العديد من الجهات الحكومية وغير الحكومية
الحلول القانونية للتعامل مع حقوق الإنسان في سياق بنية تحتية محددة
المشاريع. لقد حظيت الحلول بالإعجاب لكونها سامية من حيث المبدأ ؛ ومع ذلك ، أكثر
في كثير من الأحيان تم الحكم عليهم بالرغبة في الممارسة العملية. هذا الكتاب يحلل كيف
يتم التعامل مع حقوق الإنسان في سياقات متنوعة ، مع التركيز بشكل خاص على الخصخصة
مشاريع البنية التحتية ، ثم تقييم جدوى واستصواب مشترك
حل مؤسسي دولي برعاية الأمم المتحدة
إلى المشكلة المزعومة المتمثلة في عدم القدرة على ترجمة حقوق الإنسان إلى واقع عملي.
يطرح عددًا من الأسئلة ، بما في ذلك: لماذا تستهدف المجموعات البنية التحتية
مشاريع لتحقيق التغيير الاجتماعي من خلال الوسائل العنيفة وغير العنيفة؟ هل
استراتيجيات معينة أكثر نجاحا من غيرها؟ كيف تستجيب الأطراف المستهدفة
الهجمات والحركات الاجتماعية؟ ما هي أنواع الإجراءات المضادة التي يعتمدونها؟
كيف تتفاعل التدابير والتدابير المضادة مع بعضها البعض؟ وماذا يفعل
كل هذا يعني لإعمال حقوق الإنسان؟ .
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